

Announcement for*	Appointment	تعيين	إعلان عن*
Position*	Board Member	عضو مجلس إدارة	المنصب*
Announcement Title*	The Saudi Awwal Bank Announces the Appointment of a Board Member to Fill a Vacancy on its Board	يعلن البنك السعودي الأول عن تعيين عضو في المقعد الشاغر بمجلس إدارته	عنوان الإعلان*
Introduction*	The Saudi Awwal Bank announces the appointment of Mr. Surendranath Ravi Rosha by HSBC Holdings B.V. as a member of its Board. Mr. Rosha replaces the resigned member Mr. Stephen Moss and will serve until the end of the current Board term on 31/12/2025. This decision is based on Article (17) of the Bank's Bylaws and the Board's resolution and the no objection received from the Saudi Central Bank.	يعلن البنك السعودي الأول عن تعيين شركة هونغ كونغ وشانغهاي المصرفية القابضة (بي في) للسيد/ سوريندراناث رافي روشا عضواً في مجلس الإدارة بدلاً من العضو المستقيل السيد/ستيفن موس، وذلك حتى نهاية الدورة الحالية للمجلس بتاريخ 31/12/2025م، بناءً على المادة (17) من النظام الأساس للبنك وقرار مجلس الإدارة وبعد حصوله على عدم ممانعة البنك المركزي السعودي.	مقدمة*
Appointed Member Name*	Mr/ Surendranath Ravi Rosha	السيد/ سوريندراناث رافي روشا	اسم العضو المعين*
Membership Type*	Non- Executive	غير تنفيذي	صفة العضوية*
Membership Start Date*	21/11/1446 corresponding 19/05/2025	21-11-1446 الموافق 2025-05-19	تاريخ بداية العضوية*
Brief Resume of the Appointed Member*	Mr. Rosha is Co-Chief Executive Officer of HSBC Asia and the Middle East and an Executive Director of the Hong Kong and Shanghai Banking Corporation Limited. He also serves as an Executive Director of HSBC Malaysia Berhad.  Mr. Rosha holds a Master's Degree in Business Administration from the Indian Institute of Management, Ahmedabad. He joined HSBC in 1991 and has held several senior roles, including Chief Executive Officer of HSBC India from 2018 to 2021.	يشغل السيد/روشا منصب الرئيس التنفيذي المشارك لاتش اس بي سي آسيا والشرق الأوسط والعضو التنفيذي في مجلس إدارة شركة هونغ كونغ وشانغهاي المصرفية المحدودة، كما يشغل منصب عضو تنفيذي في مجلس إدارة بنك اتش اس بي سي ماليزيا بيرهاد. حصل السيد روشا على درجة الماجستير في إدارة الأعمال من المعهد الهندي للإدارة في أحمد آباد ثم انضم إلى اتش اس بي سي في عام 1991م وشغل العديد من الأدوار العليا، بما في ذلك الرئيس التنفيذي لبنك اتش اس بي سي الهند من العام 2018م حتى العام 2021م.	نبذة مختصرة عن السيرة الذاتية للعضو المعين*
The date of the approval by other official authorities*	20/11/1446 corresponding 18/05/2025	2025-11-1446 الموافق 18-05-2025.	تاريخ عدم ممانعة الجهات الرسمية الأخرى*



Date of Board Meeting in which appointed New Member(s) were Appointed*	21/11/1446 corresponding 19/05/2025	21-11-1446 الموافق 2025-05-19	تاريخ انعقاد اجتماع مجلس الادارة الذي عين فيه العضو/ الاعضاء*
Board Approval*	The appointment is made in accordance with Article (17) of the Bank's Bylaws, which stipulates that the forging partner HSBC Holdings B.V. has the right to appoint three directors to the Saudi Awwal Bank Board of Directors.	تم التعيين بناءً على المادة (17) من النظام الأساس للبنك التى تنص بأحقية الشريك الاجنبى شركة هونغ كونغ وشانغهاي المصرفية القابضة (بي في) بتعيين 3 أعضاء في مجلس إدارة البنك السعودي الأول.	موافقة المجلس*